
Zápis z OV VčO ze dne 15.10.2018 

Přítomni: Kvapilová, Zvěřina,Dušková, Mundil, Hupka, Falta, Skřivan, Tměj 
Hosté: M. Holub  
 
 

1) Kontrola plnění úkolů – viz. tabulka. 
2) OV schválil per rollam:  

a. Přesun skokových závodů Brozany z 28.9. na 6.10.2018. Bez poplatku 
b. Žádost na VV o navýšení počtu účastníků ZZVJ Dolní Přím 20.10.2018 na 

24. 
 

3) OV projednal podklady na zasedání Rady a požádal M. Holuba o vysvětlení ke 
kontrole účetnictví 2017. 

4) OV pověřil předsedkyni oblasti zažádat o přepočet přidělované částky s ohledem 
na nové počty licencí. 

5) OV se zabýval ekonomikou OM. Od pořadatelů OM v jednotlivých disciplínách si 
vyžádá celkové náklady na uspořádání OM. Bude řešeno na příštím OV. 

6) OV rozhodl o termínu schůzky pořadatelů závodů na 21.11.2018 od 17:00hod a 
schůzky rodičů, trenérů a zájemců o účast na MČR 2019 na 21.11.2018 od 18:30 
hod. Místem konání bude klubovna JS Mnětice. 

7) OV se zabýval přípravou schůzky 21.11.2018. Pozvánky na obě akce připraví a 
rozešle sekretářka oblasti. 

8) OV schválil seznam vyhodnocených za MČR, seznam členů VčO s návrhem 
ocenění k životnímu výročí a seznam, ostatních odměněných. 

9) OV schválil odměny za reprezentaci vyhodnoceným a ostatním odměněným 
v rámci galavečera.  

10) OV schválil finanční odměnu za reprezentaci účastníkům MČR. Odměna bude 
vyplácena základě smlouvy. Upřesnění částky – na příštím OV, po výsledku 
jednání Rady ČJF o navýšení rozpočtu oblasti. 

11) OV rozhodl , že oblastní soustředění budou organizována nejdříve od ledna 2019. 
12) OV projednal účetnictví oblasti za rok 2017. 
13) OV řešil chybně proplacenou platbu za OM skoky družstev v roce 2017. Po 

opakovaných urgencích ze strany sekretářky VčO – řeší centrála v Praze – výzva 
k navrácení rozdílu v platbě. 

14) OV projednal zprávu sekretářky oblasti – hospodaření v roce 2018. 
15) OV řešil případného spolupracovníka pro OV pro disciplínu spřežení 
16) OV řešil vhodný termín oblastní konference vzhledem ke konání celostátní 

konference ČJF. Předběžný termín – únor 2019. Bude upřesněno. 
17) OV se zabýval potřebou dokoupení bezpečnostních háků – pověřil M. Mundila 

k inventuře a návrhu počtu nových háků. 
18) OV diskutoval nad návrhem na skokovou komisi ohledně úpravy skokových 

pravidel. Návrh: Jezdci, kteří jsou držiteli pouze licence pony, mohou startovat 
pouze v samostatných soutěžích pro pony; toto neplatí v soutěžích hobby do 
výšky 90 cm. Bude dořešeno na příštím OV. 

 

 

 

Úkoly: 



Poř.č. Úkol  Zodpov ědný  Termín pln ění 
1. Zasílání podnětů k pravidlům odborné 

komisi 
Dušková Průběžně 

2. Zasílání ověřeného zápisu ze zasedání 
OV na sekretariát ČJF 

Dušková Ihned po ověření 
zápisu. 

3. Ze všech zápisů počínaje lednovým 
vybrat podněty na jednotlivé komise a na 
VV, popř. GS a zaslat k vyřízení 

Dušková Průběžně vždy po 
schválení zápisu  

4. Umístění informací na web oblasti Zvěřina Průběžně 

5. Příprava projektů Všichni členové 
OV 

Průběžně 

11. Výzvy na web – viz zápis Zvěřina Ihned 

18. Přehled čerpání projektu dle jednotlivých 
kapitol. 

Kvapilová, 
Dušková 

Aktualizace průběžně 

21. Výzva o podpoře pony soutěží na web. V. Zvěřina hned 
47. Umístění výzvy všem členům oblasti ke 

způsobu aktivního působení na dění 
v oblasti 

Zvěřina 
 

ihned 

48. Umístění informace o možnosti 
objednání učebnic Galop na stránky 
oblasti 

Zvěřina 
 

ihned 

49. Příprava a rozeslání pozvánek na 
schůzku pořadatel závodů a zástupců  
zájemců o MČR. 

Dušková ihned 

50. Kontrola zápisů na webu oblasti Zvěřina ihned 
51. Příprava smlouvy na zaslání finanční 

odměny reprezentantům oblasti  za MČR 
Dušková ihned 

52. Inventura bezp háků Mundil Do příštího OV 
53. Ekonomika OM – příprava podkladů Dušková, 

Zvěřina 
Do příštího OV 

 
Zapsal: Ing. Zvěřina 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


